
Inspraakavond  20.00 uur  6 februari 2019  op de Mijndensedijk 11a 
 
Uitgenodigd zijn alle direct aangrenzende buren + de bewoners van de Mijndensedijk met uitzicht op het weiland: 

Namen Adres Aanwezig Op of aanmerkingen 

   Individueel gesproken  

 
 

  Individueel gesproken  
 

 

 
 

  Individueel gesproken - 

   Ja - 

   nee  

 
 

  ja - 

   nee  

   Individueel gesproken - 

   Ja - 

   Ja - 

   Ja - 

 
 

  Ja - 

   Nee Via whatsapp gestuurd: “Succes met de 
bouw” 

 
 

  Ja  

 
 

  Nee Waren op het laatste moment 
verhinderd. 

 
 

  Individueel gesproken - 

 
 

  ja Wat is de uiteindelijke afstand tussen 
gevel en gevel. Deze is inmiddels 
gedeeld via de mail. 

  nee  
 

 

 
Tevens aanwezig: Allard Meine Janssen en Gijs Bouwens van Allard Architecture; 
 
Verloop van de avond 
Iedereen wordt door Willem en Let welkom geheten en er is een korte voorstel ronde waarin door iedereen wordt verteld wie ze zijn en 
waar ze wonen. 
 
Daarna wordt door Willem over de historie van de plek verteld, over de vorige eigenaar en hoe Let en Willem verliefd werden op de plek 
en de mogelijkheid om een nieuw huis te bouwen. 
Willem vertelt over het familiehuis dat ze graag neer willen zetten; duurzaam, energie neutraal en vooral ook passend in het landschap. 
 
Vervolgens wordt er door Willem verteld wat er in het huidige bestemmingsplan toegestaan is om te bouwen. Namelijk een hoog smal 
huis(“toren”) achter op het veld. Iets wat Willem en Let, en tevens ook de gemeente , de Vecht Plassen Commissie (VPC) en welstand, 
niet vinden passen op de plek. Vandaar dat er in de afgelopen 2,5 jaar samen met de gemeente, de VPC, Groenpartners en Allard 
Architecture, gekeken is wat er mogelijk is om een nieuw huis te bouwen wat veel beter past op deze plek. Dit traject heeft uiteindelijk 
geleid tot het principe akkoord, waardoor allen nu hier bij elkaar zitten en Willem & Let eindelijk kunnen laten zien waar ze al die tijd mee 
bezig zijn geweest. Allard (de architect) neemt het woord soms over en vertelt over de architectuur en materiaalkeuze. 
Hierbij  worden de volgende schetsen getoond en gedeeld. Hierbij wordt ook verteld over de maximale nok en goothoogte en de 
materiaalkeuze. 
  
Daarna vraagt Allard of er nog vragen of opmerkingen of dingen zijn waar iemand mee zit, zodat die beantwoord of besproken kunnen 
worden. 
De meeste buren zijn zeer enthousiast en blij met de “verbetering van de plek” en het ontwerp (tot nu toe). 
De nieuwe buren van  hebben wel nog een paar vragen. Zo willen ze graag de uiteindelijke afstand 
tussen gevel en gevel weten. Allard belooft deze te mailen. 
 
Na nog wat gepraat verlaten stuk voor stuk de buren weer het huis. De algehele stemming was positief en goed. Men is blij dat een jong 
gezin een familiehuis wil neerzetten. 
 
 



 




